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Til 

Folketinget - Skatteudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 12 af 5. oktober 2007. 

(Alm. del). 

 

 

 

 

 

Kristian Jensen 

 /John Fuhrmann 

                          

Skatteudvalget 
SAU alm. del - Svar på Spørgsmål 12
Offentligt            



Side 2 

Spørgsmål:  

Vil ministeren oplyse om den bebudede arbejdsgruppe om gulpladebiler, jf. artikel i Er-

hvervsbladet tirsdag d. 25. september, bliver et internt ministeriet udvalg eller om den bli-

ver med deltagelse af eksterne eksperter, rådgivere og erhvervsorganisationer og hvornår 

arbejdet forventes afsluttet? 

 

Svar:  

Jeg kan oplyse, at arbejdsgruppen er sammensat af medarbejdere fra både Skatteministeri-

ets Departement og SKAT, men arbejdsgruppen forventer inden for kort tid at kunne ind-

drage eksterne interessenter i det videre arbejde. 

Arbejdsgruppen holdt det første møde i sidste uge, og arbejdet forventes at være afsluttet 

inden årets udgang. 

Jeg vedlægger kommissoriet for arbejdsgruppen. 

 


